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To: \EEEAR@minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From:

Sent: Thur 7/29/2021 12:50:38 PM

Subject: Re: Kamervragen

Received: Thur 7/29/2021 12:50:51 PM

Beste

Dank voor het antwoord. En ok, wij moeten er dus niet bij voorbaat vanuit gaan dat wij tiberhaupt gekend zullen worden

voor dit onderzoek? Ik dacht dat de minister heeft aangegeven 'de onderste steen boven te willen halen’. Dan moet je ook bij
ons zijn.

Mogen wij andersom dan misschien de contactgegevens hebben? Dan nemen wij wel contact op.

Groet,

Op do 29 jul. 2021 om 14:41 schreef [NEN

Geachte ref RE vest J
Zoals eerder aangegeven hebben wij uw contactgegevens en verzoek gedeeld met de onderzoekers.

Ik zal onderstaande bericht doorsturen naar de onderzoekers zodat zij de gestelde vragen kunnen beantwoorden daar het

uitvoeren van het onderzoek aan hen is en niet aan ons.

Met vriendelijke groet,

Dubbel
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